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Vad ska hända med Observatoriebyggnaden?  
 
Observatorieparken skulle kunna utvecklas till en fantastisk mötesplats. Parken skulle kunna 
vara den mest centrala och attraktiva delen av Stadsparken. Själva observatoriebyggnaden, 
kulturmärkt och vacker, står tom och används inte. Hus mår bäst av att användas, det är en 
sorg och en skam för Lunds kommun att vi inte har hittat en användning för Observatoriet. 
 
Det råder lokalbrist i Lunds kommun. Det behövs exempelvis lokaler för föreningar inom 
kulturområdet, ateljéer för bildkonstnärer, plats för mindre musikevenemang och 
utställningar. En permanent dansbana skulle kunna uppföras och Naturskolan skulle kunna 
kompletteras med en ”stadsmiljöskola”. Parken kunde berikas med skulpturutställningar. 
Möjligheterna är oändliga.  
 
Ett förslag på att hålla en idétävling för att få in idéer från lundaborna för hur 
Observatoriebyggnaden ska kunna användas avslogs nyligen av kommunstyrelsen. Det var 
synd, det hade varit mycket intressant och bra om kommunen hade kunnat ta samlat grepp 
om de idéer som finns för huset. Nu bollas frågan om Observatoriets användning rimligtvis 
tillbaka till fastighetsägaren, Lunds kommun, genom Servicenämnden och Lundafastigheter.  
  
 
Min fråga till servicenämndens ordförande är: 
 
1. Vilka åtgärder kommer servicenämnden vidta för att fylla huset med verksamhet? 
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